

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Law**

Annotation to the master's thesis

**The Law applicable to contractual obligations under Belarusian and
Chinese private international law**

Yang Lin

Scientific supervisor:
Tatyana N. Punko , Ph.D. in Law,
Associate Professor

Minsk, 2025

ANNOTATION

Master's thesis: 46p, 53sources

Key words: PRIVATE INTERNATIONAL LAW, CONTRACTUAL OBLIGATIONS, BELARUS, CHINA, PARTY AUTONOMY, PUBLIC POLICY, DISPUTE RESOLUTION

The purpose of this study is to conduct a comparative analysis of the Belarusian and Chinese legal systems concerning the laws applicable to contractual obligations. The research aims to elucidate the principles, rules, and methodologies that courts and arbitration bodies in Belarus and China apply when determining the governing law for contracts with international elements.

Object of the research: the legal frameworks governing contractual obligations in Belarusian and Chinese private international law.

Methods of research: The study employs the general scientific method (including analysis, synthesis, and the dialectical method) to analyze and compare the legal frameworks of Belarusian and Chinese private international law. Additionally, the formal legal method is used to interpret and apply the relevant legal provisions.

Research Results and Novelty: The result of the study is a comprehensive comparative analysis of Belarusian and Chinese laws on contractual obligations in private international law. Practical guidance for the resolution of cross-border contractual disputes between Belarus and Chinese parties. Policy recommendations for the harmonization and improvement of private international law in the context of Belarusian-Chinese relations

ОБЩАЯ ХАРАКТЕРИСТИКА РАБОТЫ

Магистерская диссертация: 46стр., 53источника

Ключевые слова: МЕЖДУНАРОДНОЕ ЧАСТНОЕ ПРАВО, ДОГОВОРНЫЕ ОБЯЗАТЕЛЬСТВА, БЕЛАРУСЬ, КИТАЙ, ГОСУДАРСТВЕННАЯ ПОЛИТИКА, РАЗРЕШЕНИЕ СПОРОВ

Целью данного исследования является проведение сравнительного анализа правовых систем Беларуси и Китая относительно законодательства, регулирующего договорные обязательства с иностранным элементом, выяснение принципов, правил и методологий, которые суды и арбитражные органы в Беларуси и Китае применяют при определении применимого права для договоров в трансграничных отношениях.

Объект исследования: правовые нормы, регулирующие договорные обязательства в международном частном праве Беларуси и Китая.

Методы исследования: В исследовании использованы общенаучные методы (включая анализ, синтез и диалектический метод) анализа и сравнения правовых основ международного частного права Беларуси и Китая. Кроме того, формально-юридический метод используется для толкования и применения соответствующих правовых положений.

Результаты и новизна исследования: Результатом исследования является комплексный сравнительный анализ белорусского и китайского законодательства о договорных обязательствах в международном частном праве. Практическое руководство по разрешению трансграничных договорных споров между Беларусью и китайской стороной. Рекомендации по гармонизации и совершенствованию международного частного права в контексте белорусско-китайских отношений